
Απορίες Έλληνα «ιθαγενή»
Άκουσα  χθες  τον  υπουργό  Οικονομικών,  Γιώργο  Παπακωνσταντίνου,  να

απαντά σε ερώτηση δημοσιογράφου, αν προτίθεται να βάλει χέρι στους μισθούς
των ιδιωτικών υπαλλήλων, λέγοντας πως “ο ανταγωνισμός περνά και μέσα από
την μείωση των μισθών του ιδιωτικού τομέα”.

Ρε  παιδιά,  γιατί  θα χάσουμε και  το μυαλό που μας έχει  απομείνει,  για  ποιον
ανταγωνισμό μας μιλά ο υπουργός; Πόσο “ιθαγενείς” μας θεωρεί;
Ο  ανταγωνισμός  επιτυγχάνεται  μέσα  από  την  ολική  παράλυση  των  ήδη
παραλυμένων ιδιωτικών υπαλλήλων με τους τριτοκοσμικούς μισθούς; Οι ιδιωτικοί
υπάλληλοι τα “έφαγαν” τα λεφτά; Αυτοί θα πληρώσουν πάλι τη νύφη;

Την  εκδοχή  να  αυξηθεί  η  ανταγωνιστικότητα  μέσα  και  από  την  μείωση  του
περιθωρίου κέρδους των εργοδοτών, την έχει αποκλείσει ο υπουργός; Οι πενιχροί
μισθοί των ιδιωτικών υπαλλήλων ευθύνονται για την ακρίβεια που επικρατεί στην
αγορά; Οι ιδιωτικοί υπάλληλοι ευθύνονται για τα φαινόμενα αισχροκέρδειας; Οι
ιδιωτικοί υπάλληλοι ευθύνονται για το παρεμπόριο, τις κρατικές σπατάλες και
“αρπαχτές” και το όργιο “μαύρου” χρήματος; Οι ιδιωτικοί υπάλληλοι επιβάρυναν
το δημόσιο ταμείο με προκλητικά επιδόματα;

Γιατί γαμώ το κέρατό μου κάθε φορά οι αδύναμοι να γίνονται ο σάκος του μποξ
και του κασίδη το κεφάλι και οι καρχαρίες και οι επιτήδειοι να απολαμβάνουν
τέτοιας προκλητικής ασυλίας και μεταχείρισης; Γιατί να γίνονται η εύκολη λύση;
Ποιος  από  όλους  αυτούς  τους  ινστρούκτορες  έχει  προσπαθήσει  να  ζήσει  με
500-600 ευρώ τον μήνα και τα κατάφερε;

Βγάλανε νόμο,  όπου με 6.000 ευρώ χρέη στο Δημόσιο (όσα δηλαδή ξόδεψε ο
Πάγκαλος σε μια βραδιά σε πανάκριβο ξενοδοχείο για χλιδάτους), πας κατευθείαν
στο “φρέσκο” και την ίδια στιγμή ακούμε για τρελά ποσά χρεών, εκατομμυρίων
ευρώ, “επώνυμων” προσώπων να πετάνε γύρω από το κεφάλι μας και στο τέλος να
διαγράφονται ως “ανεπίδεκτα εισπράξεως” και όλα αυτά τα “επιφανή” πρόσωπα
να κυκλοφορούν ανάμεσά μας σαν να μην συνέβη τίποτα.

Ως πότε ρε παιδιά θα ανεχόμαστε αυτόν τον εμπαιγμό και την ατιμωρησία; Για
ποια ισονομία και ισοπολιτεία μιλάμε όταν ο απλός πολίτης είναι γυμνός απέναντι
στον νόμο και οι πολιτικοί καλύπτονται πίσω από τον αισχρό νόμο περί ευθύνης
βουλευτών που ψήφισαν ΟΛΟΙ τους; Πότε θα τους στείλουμε στον διάολο όλους
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αυτούς;

Λίγη ντροπή ρε γαμώτο σας…
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